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Öttevény Község Önkormányzat
Képviselő - testülete

2-4/2008.

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Öttevény  Község  Önkormányzata  Képviselő-testületének  2008. 
március  5-én  17.00  -  kor  Öttevény,  Polgármesteri  Hivatal  tanácstermében 
megtartott nyilvános üléséről

Jelen vannak:                    Király Péter polgármester,
   Sik Gyula alpolgármester, képviselő

                                           Bider Zsolt képviselő,
                                           Kövecses Tímea képviselő,

   Raczenböck Kálmán képviselő,
                                           Dömötör Ernő képviselő,
                                           Szücs Károly képviselő,
                                           Nagy Tivadar képviselő,
                                           Dr. Rétháti Zoltán jegyző,

Az 1. napirendi pontnál Barta Ákos,a Szigetköz Quelle Kft. ügyvezető 
igazgatója és a lakosság köréből két fő.

Király Péter polgármester tisztelettel köszöntötte a Képviselő-testületet, az 1. 
napirendi ponttal kapcsolatban érkezett Barta Ákos Úrat és a lakosság köréből 
megjelent személyeket, megállapította, hogy a testület határozatképes, mivel 10 
tagjából  8  jelen van.  Király Péter  polgármester  elmondta,  hogy Karsai  Klára 
képviselő  jelezte,  kis  késéssel  érkezik  az  ülésre,  Fehérvári  Károly  képviselő 
nem  jelzett  távollétet.  Dömötör  Ernő  képviselő  jelezte,  hét  órakor  el  kell 
hagynia a termet. Király Péter polgármester ismertette a napirendi pontokat  - 
amelyek megegyeztek  a  kiküldött  meghívóban  szereplő  napirendi  pontokkal, 
így a napirendi pontok az alábbiak szerint alakulnak: 

1.) Miklósi utcai telkek értékesítése (3 db)
Előadó: Király Péter polgármester
2.) Rendeletalkotás a 2008. évi költségvetésről (második olvasat)
Előadó: Király Péter polgármester
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3.) Az útépítések és járdaépítések pontos menetrendjének kidolgozása
Előadó: Király Péter polgármester
4.) A sportcsarnok üzemeltetéséről szóló szerződés módosítása
Előadó: dr. Rétháti Zoltán jegyző
5.) A képviselői tiszteletdíjakról
Előadó: dr. Rétháti Zoltán jegyző
6.) A 2007. évi költségvetési rendelet módosításáról
Előadó: Király Péter polgármester
7.) Egyéb ügyek
Előadó: Király Péter polgármester

Király  Péter  polgármester  kérte,  hogy  a  testület  határozattal  fogadja  el  a 
napirendi pontokat.

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  8  igen  szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  – 
egyhangúlag a következő határozatot hozta:
          
                           15/2008.(III.5.) képviselő-testületi határozat:

Öttevény  Község  Önkormányzat  Képviselő  - 
testülete  jelen  testületi  ülésének  napirendjét  az 
alábbiak szerint állapítja meg:

1.) Miklósi utcai telkek értékesítése (3 db)
Előadó: Király Péter polgármester
2.) Rendeletalkotás a 2008. évi költségvetésről (második 
olvasat)
Előadó: Király Péter polgármester
3.) Az útépítések és járdaépítések pontos menetrendjének 
kidolgozása
Előadó: Király Péter polgármester
4.) A sportcsarnok üzemeltetéséről szóló szerződés módosítása
Előadó: dr. Rétháti Zoltán jegyző
5.) A képviselői tiszteletdíjakról
Előadó: dr. Rétháti Zoltán jegyző
6.) A 2007. évi költségvetési rendelet módosításáról
Előadó: Király Péter polgármester
7.) Egyéb ügyek
Előadó: Király Péter polgármester
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A jegyzőkönyv hitelesítést a mai ülés tekintetében 
Kövecses  Tímea  és  Nagy  Tivadar  képviselők 
végzik.

Felelős: Király Péter polgármester
Határidő: azonnal

1.) Miklósi utcai telkek értékesítése (3 db)
Előadó: Király Péter polgármester

Király  Péter  polgármester  elmondta,  hogy  a  Szigetköz  Quelle  Kft.  egy 
beruházást  tervez  Öttevényen,  ehhez  keresnek  megfelelő  ipari  telket,  majd 
felkérte a megjelent Barta Ákos igazgatót, hogy ismertesse az általa képviselt  
cég terveit, elképzeléseit.

Barta  Ákos,  a  Szigetköz  Quelle  Kft.  igazgatója  elmondta,  hogy  a  cég  azért 
alakult,  hogy egy ásványvíz  kútat  és  palackozó  üzemet  hozzon  létre.  Már  a 
helyet is megtalálták itt Öttevényen, de Király Péter polgármesterrel folytatott 
megbeszélést  követően  világossá  vált,  hogy  van  egy  alkalmasabb  hely  is,  a 
Miklósi  úton  az  utolsó  három  telek.  A  leendő  beruházás  több  száz  millió 
forintos  alaptőkével  valósulna  meg  és  évi  100  milliós  forintos  bevétellel 
számolnak.  Ez  hosszú  távon  biztos  iparűzési  adót  és  12  főnek  munkahelyet 
jelentene. Barta Ákos kifejtette, hogy mint alakuló cég egy kedvezményes árat 
kérne, azért is, mert mint induló vállalkozás, túl sokat nem tud ezért felajánlani. 
Dömötör Ernő képviselő kérdezte, hogy mekkora összegre gondolt? Erre Barta 
Ákos  azt  válaszolta,  hogy  bruttó  2.400.000,-  Ft.-ra  gondoltak,  ez  mint 
maximális ár jelenik meg, ennél többet nem tudnak jelenleg adni.

Ekkor  Karsai  Klára  és  Fehérvári  Károly  képviselők  is  megérkeztek,  így  a 
Képviselő – testület jelen levő tagjainak száma 10 főre emelkedett.

Király  Péter  polgármester,  mivel  a  témával  kapcsolatban  több  kérdés, 
hozzászólás nem hangzott el, a napirendi pontot  szavazásra felterjesztette.

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  10  igen  szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  -  a 
következő határozatot hozta:
          
                         16  /2008.(III.05.) kéviselő-testületi határozat  :  
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Öttevény község Önkormányzat  Képviselő – testülete 
elhatározza,  hogy  az  öttevény  belterület  738/91., 
738/92,  és  738/93.  hrsz-ú  belterületi  ingatlanait 
értékesíti a SZIGETKÖZ QUELLE Kft. (képviselője: 
Barta  Zsolt  igazgató)  részére.  Mivel  a  vevő,  a 
SZIGETKÖZ  QUELLE  Kft.  vállalkozásbővítő 
beruházást  hajt  végre  az  ingatlanon,  konkrétan  egy 
ásványvíz  kutat  és  egy  üdítőital  palackozó  üzemet 
létesít,  amely  hosszútávon  a  település  fejlődését 
nagyban segíti, a vételár kedvezményesen 2.500.000,- 
Ft bruttó összegben került megállapításra.  A vevő a 
fenti területeket kizárólag a beruházás megvalósítása 
(ásványvíz  kút  és  az  üdítőital  palackozó)  céljára 
hivatott  felhasználni.  Amennyiben  a  tervezett,  fent 
meghatározott  beruházás  nem,  vagy  csak  részben 
valósul  meg,  az  önkormányzat  az  adásvételi 
szerződésben  is  belefoglalt  visszavásárlási  jogot  tart 
fenn  oly  módon,  hogy  ebben  az  esetben  jogosulttá 
válik  az  ingatlant  a  kedvezményesen  megállapított 
áron visszavásárolni.

Felelős: Király Péter polgármester
Határidő: azonnal

2.) Rendeletalkotás a 2008. évi költségvetésről (második olvasat)
Előadó: Király Péter polgármester

Király  Péter  polgármester  felkérte  Bider  Zsolt  képviselőt,  a  PGT  Bizottság 
elnökét, hogy a mai PGT Bizottsági ülésen született döntést ismertesse.

Bider  Zsolt  képviselő  elmondta,  hogy  a  PGT  Bizottság  elfogadta  jelen 
formájában  az  előterjesztést  azzal,  hogy  egyensúlyban  levő,  hiány  nélküli 
költségvetés kerüljön elfogadásra.

Király Péter polgármester ismertette röviden, hogy miképp alakult ki a végleges 
költségvetés, illetve részletesen ismertette a céltartalék összetételét.

Fehérvári  Károly képviselő  felvetette,  hogy a  Szalay Gyula alapítványhoz is 
szükséges lenne pénzt rendelnie az önkormányzatnak.
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Király  Péter  polgármester  a  lakosság  köréből  megjelentek  írásbeli  kérelmére 
reagálva elmondta, hogy a temetőkben az egyházi méltóságok sírjait igyekszik 
majd  az  önkormányzat  is  rendben  tartani,  a  közmunkások  elvégzik  majd  a 
szerkezeti felújításokat. Az önkormányzatnak feladata a saját fenntartású temető 
ápolása és ahogy eddig, azután is kulturált környezetet fog ott teremteni.

Király Péter polgármester, mivel a napirendi ponttal kapcsolatban több kérdés, 
hozzászólás nem hangzott el, az előterjesztést szavazásra felterjesztette.

Öttevény Község Önkormányzatának Képviselő – testülete 10 igen szavazattal, 
tartózkodás és nem szavazat nélkül - a következő rendeletet alkotta:

ÖTTEVÉNY KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ - TESTÜLETE

4/2008.(III.6.) rendelete

 Öttevény Község Önkormányzat Képviselő –testülete és szervei 2008. évi 

költségvetéséről

(a jegyzőkönyv I. számú melléklete)

3.) Az útépítések és járdaépítések pontos menetrendjének kidolgozása
Előadó: Király Péter polgármester

Király Péter  polgármester  elmondta,  hogy három céget,  a  Makadám Kft-t,  a 
Colas Zrt-t, illetve a Strabag Zrt-t kereste meg ajánlatkéréssel az önkormányzat. 
A három cég közül kettő, a Makadám Kft, illetve a Strabag Zrt. adtak ajánlatot 
négy utcára, az Ady, a Hársfa, az Akác és a Munkácsy utcákra. Király Péter 
részletesen összehasonlította az ajánlatokat. Összefoglalásként elmondta, hogy 
a Strabag Zrt. ajánlata a jobb, a bruttó összeg 16.000.000,- Ft. körül van. Király 
Péter elmondta még, hogy a Makadám Kft jelentős árakat képzett a szikkasztó 
árkokra tekintettel, de egyedül az Ady utcában van ennek realitása, ez viszont 
kb.  1  millió  forintból  megoldható  lenne  és  erre  van  is  keret,  mégpedig  a 
talajterhelési díjból befolyt összeget lehet erre fordítani. Bider Zsolt képviselő 
kérdezte,  hogy  mi  lesz  a  járdaépítéssel,  amire  Király  Péter  polgármester 
elmondta,  hogy a  céltartalékban  van  kétmillió  forint,  amit  lehet  közvilágítás 
korszerűsítésre, illetve járdaépítésre is fordítani.
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Ezt követően rövid vita bontakozott ki az útfelújítások menetrendjéről, de ebben 
nem született konszenzus.

Király  Péter  polgármester,  mivel  a  témával  kapcsolatban  több  kérdés, 
hozzászólás nem hangzott el, a napirendi pontot  szavazásra felterjesztette.

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban10  igen  szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  -  a 
következő határozatot hozta:
          

                          17./2008.(III.5.)képviselő-testületi határozat:
Öttevény  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete 
elhatározza,  hogy  megbízza  a  Strabag  Magyar  Aszfalt 
Zrt-t az Öttevény, Ady Endre, Hársfa, Akác és Munkácsy 
utcák felújításával az árajánlatában megjelöltek szerint, 
azt  elfogadva.  A  testület  megbízza  Király  Péter 
polgármestert  a  szerződés  aláírására,  illetve  egyéb 
jognyilatkozatok megtételére.

Felelős: Király Péter polgármester
Határidő: azonnal

4.) A sportcsarnok üzemeltetéséről szóló szerződés módosítása
Előadó: dr. Rétháti Zoltán jegyző

Király Péter polgármester köszöntötte Szalainé Puxbaum Gyömgyi vállalkozót, 
a  sportcsarnok  üzemeltetőjét  és  ismertette  a  közöttük  levő  szerződés 
módosításának tervezetét.

Szalainé Puxbaum Gyöngyi elmondta, hogy ezzel a módosítással nem ért egyet, 
ez túlzott terheket ró rá. Elmondta, hogy legalább egy hónappal korábban tudnia 
kell arról, ha rendezvény lesz, nem elég a két hét, másrészt sok a havi három 
nap.  Rövid  vitát  követően felhozatalra  került  az  eredeti  szerződés,  amelynek 
szövege még hátrányosabban érintette a vállalkozót, derült ki értelmezés után. 
Bider Zsolt képviselő javasolta Szalainé Puxbaum Gyöngyinek, hogy fogadja el 
ezt  a  módosítást,  amely  neki  is  jobb  és  körültekintőbben  szabályozza  az 
önkormányzat és a vállalkozó viszonyát. Hozzátette, hogy az is probléma, hogy 
ki tartja nyilván az önkormányzati napokat? Szücs Károly képviselő javasolta, 
hogy  kerüljön  rögzítésre,  hogy  ki  tartja  nyilván  az  önkormányzati  napokat. 
Kövecses  Tímea  részletesen  ismertette  a  tavaly  év  végén  megtörtént  esetet, 
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amikor  a Polgári  és  Nyugdíjas  Egyesületnek óránként  hatezer  forintot  kellett 
volna  fizetnie  egy  rendezvény  megtartásáért  és  sérelmezte,  hogy  ez 
megtörténhetett, holott az önkormányzati napok még el sem fogytak akkor. Ezt 
követően hosszas vita bontakozott ki a rezsiköltségek fizetéséről, illetve a fél és 
egész napok számításáról és annak jelentőségéről. 

Bider  Zsolt  képviselő  elmondta,  hogy  a  módosítás,  amit  az  előterjesztés 
tartalmaz,  jobban  leszabályozza  a  kérdést  és  kevesebb  vitára  ad  majd 
lehetőséget a jövőben. Több képviselő javasolta, hogy 21 nap legyen az előzetes 
értesítés határideje, illetve rögzítsék, hogy a hivatal tartja nyilván az elhasznált 
önkormányzati napok számát. 

Király  Péter  polgármester,  mivel  a  témával  kapcsolatban  több  kérdés, 
hozzászólás nem hangzott el, a napirendi pontot  szavazásra felterjesztette.

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  10  igen  szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  -  a 
következő határozatot hozta:
          

                          18./2008.(III.5.) képviselő-testületi határozat:
Öttevény Község Önkormányzat Képviselő – testülete 
elhatározza, hogy a közöttük levő bérleti szerződés 15. pontját 
az alábbiak szerint szabályozza újra:

„  Jelen  bérleti  szerződés  az  év  353  napjára  érvényes.  A  
fennmaradó  12  nappal  a  bérbeadó  rendelkezik,  amelynek  
igénybe vételéről 21 nappal előre köteles értesíteni a bérlőt. Az  
egybefüggő öt órát el nem érő igénybe vétel fél napnak számít,  
az öt órát meghaladó igénybevételt időarányosan kell számolni  
úgy, hogy 10 óra igénybe vétel számít egy egész napnak. Egy  
hónapban  a bérbeadó  legfeljebb három nappal  rendelkezhet.  
Az  önkormányzat  célúi  igénybe  vételt  a  Polgármesteri  
Hivatalban kell jelezni és a hivatal nyilván tartja az elhazsnált,  
illetve még rendelkezésre álló napokat.”

A testület felhatalmazza Király Péter polgármestert a 
szerződés aláírására.

Felelős: dr. Rétháti Zoltán jegyző
Határidő: azonnal
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Dömötör Ernő képviselő távozott az ülésről, így a jelen levő képviselők száma 9 
főre csökkent.

5.) A képviselői tiszteletdíjakról
Előadó: dr. Rétháti Zoltán jegyző

Dr. Rétháti Zoltán röviden ismertette a képviselői tiszteletdíjról szóló már leírt  
előterjesztését,  a  Nyugat  –  dunántúli  Regionális  Igazgatóság  Törvényességi 
Főosztályának állásfoglalását és javasolta, hogy a céltartalékban helyezze el a 
testület annak a hat főnek a tiszteletdíját, aki azt civil szervezeteknek ajánlaná 
fel.  A  fennmaradó  három képviselőnek  jogszerűen  lehetne  a  jelenlegi  nettó 
kifizetés összegéig költségtérítést kifizetni, így senki nem járna rosszabbul, adót 
és járulékokat nem kéne fizetni, ugyanakkor az önkormányzat is megtakarítaná 
ezek összegét. Bider Zsolt képviselő felvetette, hogy ha van egy rendelet, ami 
alapján tiszteletdíj jár, akkor egy képviselő lemondhat-e erről, és ha igen, akkor 
ezt csak úgy teheti meg, hogy valahova felajánlja? Dr. Rétháti Zoltán képviselő 
elmondta, hogy ezt lehet, de rendelkezni nem lehet róla, csak ha leadózik utána.  
Bider Zsolt felvetette, hogy ha ez a pénz megmarad a céltartalékba, akkor egy 
képviselő  javasolhatja-e  azt,  hogy  egy  megfelelő  célra  fordítsák  ezt  és  ezt 
megszavazza  a  testület?  Erre  több  tisztázó  kérdés  hangzott  el.  Bider  Zsolt 
képviselő  szerint  ez  lett  volna  a  megoldás  már  a  korábbi  években  is. 
Decemberben ezt  el  lehetett  volna  dönteni  így egy rendkívüli  ülésen.  Király 
Péter polgármester elmondta, hogy ebben igaza van Bider Zsoltnak, de ebben az 
esetben elvette volna a lehetőséget  attól,  hogy egyénenként rendelkezzenek a 
képviselők. Bider Zsolt képviselő szerint a jegyzőnek jelezni kellett volna, hogy 
a  rendelet  törvényellenes  és  hogy  milyen  megoldást  lehet  erre  találni.  Dr. 
Rétháti  Zoltán  jegyző elmondta,  hogy neki  nem volt  egyértelmű,  hogy ez  a 
rendelet  törvénysértő,  hiszen  a  közigazgatási  hivatal  korábban  sem 
észrevételezte,  pedig  elvileg  minden  rendeletet  átvizsgálnak.  2006-ban  volt 
rossz  a  gyakorlat,  átadott  pénzeszközként  nem lehet  ezt  átadni.  Bider  Zsolt 
képviselő felvetette, hogy erről miért nem kapott tájékoztatást és ki téríti meg a 
kárát?  Király  Péter  polgármester  felvette,  hogy  tényleg  lehetett  volna 
tájékoztatni erről a képviselőket és ezért mindenki felelős a hivatalban, aki ezzel 
foglalkozott, a polgármester, a jegyző, a pénzügy, de ezt már megbeszélték az 
elmúlt alkalommal. Fehérvári Károly képviselő felvetette, hogy Ő kéri, hogy a 
járulékokat is fizesse be utána az önkormányzat, vagy pedig rendelkezhessen a 
járulékok felett is. Dr. Rétháti  Zoltán jegyző elmondta, hogy ennek nem látja 
értelmét,  mert  így  nem  jelentene  spórolást  az  önkormányzatnak.  Fehérvári 
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Károly képviselő ennek ellenére ezt kérte. Bider Zsolt képviselő javasolta, hogy 
legyen továbbra is tiszteletdíj és aki kéri annak számfejtik, aki pedig nem, az 
lemond róla és egy határozatban majd döntünk erről az összegről. Király Péter 
polgármester  elmondta,  hogy  akkor  ezek  szerint  fogjuk  előkészíteni  a 
tiszteletdíj  rendeletet  és  a  költségvetési  rendeletet  is,  mert  így  visszakerül  a 
tiszteletdíjnak megfelelő összeg az eredeti helyére.

6.) A 2007. évi költségvetési rendelet módosításáról
Előadó: Király Péter polgármester

Király  Péter  polgármester  röviden  összefoglalta  a  költségvetési  rendelet 
módosításának  főbb  okait,  összefüggéseit,  majd  kérte  a  képviselőket,  hogy 
észrevételeiket tegyék meg, kérdéseiket tegyék fel.

Mivel  a  napirendi  ponttal  kapcsolatban  kérdés,  észrevétel  nem hangzott  el, 
Király Péter polgármester azt szavazásra felterjesztette.

Öttevény Község Önkormányzatának Képviselő – testülete 9 igen szavazattal 
tartózkodás és nem szavazat nélkül a következő rendeletet alkotta:

ÖTTEVÉNY KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ - TESTÜLETE

5/2008.(III.5.) rendelete

 Öttevény Község Önkormányzat Képviselő –testülete és szervei 2007. évi 

költségvetéséről szóló 2/2007.(II.15.) rendeletének módosításáról

(a jegyzőkönyv III. számú melléklete)

7.) Egyéb ügyek
Előadó: Király Péter polgármester

7/1.  Rábcatorok Társulás Alapító Okiratának és SzMSz-ének módosítása
 
Király Péter polgármester elmondta, hogy a Rábcatorok Regionális Fejlesztési 
Társulásnak  a  TEÁOR  kódok  változása  miatt  módosítania  kell  az  Alapító 
Okiratot. Az új alapító okirat szövegét a polgármester felolvasta.

Király  Péter  polgármester,  mivel  a  témával  kapcsolatban  több  kérdés, 
hozzászólás nem hangzott el, a napirendi pontot  szavazásra felterjesztette.
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Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  9  igen  szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  -  a 
következő határozatot hozta:
          

                          19./2008.(III.5.) képviselő-testületi határozat:
(1) Öttevény Község Önkormányzat Képviselő – testülete az 
előterjesztés mellékletét képező, a „Rábcatorok” településeinek 
Regionális Fejlesztési Társulása (9141 Ikrény, Győri u. 66.) 
módosított Alapító Okiratát-át jóváhagyja.
(2) Felkéri a polgármestert, hogy a Társulás elnökét a Képviselő 
– testület döntéséről – a határozat megküldésével –tájékoztassa.

Felelős: Király Péter polgármester
Határidő: azonnal

A Rábcatorok Regionális Fejlesztési Társulás Alapító Okirata jegyzőkönyv  
IV. sz. melléklete)

Király  Péter  polgármester  elmondta,  hogy  a  „Rábcatorok”  RFt  SzMSz-e  is 
módosult és ismertette a módosítás lényegét.

Király  Péter  polgármester,  mivel  a  témával  kapcsolatban  több  kérdés, 
hozzászólás nem hangzott el, a napirendi pontot  szavazásra felterjesztette.

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  9  igen  szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  -  a 
következő határozatot hozta:
          

                         20./2008.(III.5.) képviselő-testületi határozat:
(1)  Öttevény Község  Önkormányzat  Képviselő  –  testülete  az 
előterjesztés mellékletét képező, a „Rábcatorok” településeinek 
Regionális  Fejlesztési  Társulása  (9141  Ikrény,  Győri  u.  66.) 
Szervezeti és Működési Szabályzatának (továbbiakban: SzMSz) 
módosítását az alábbiak szerint hagyja jóvá:
 (2)  Az SzMSz III.  fejezetének  12.  pontja  helyébe  az alábbi 
rendelkezés lép:
„Az elnököt és alelnököt a Taggyűlés választja tagjai közül két 
év időtartamra.”
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 (3)  Felkéri  a  polgármestert,  hogy  a  Társulás  elnökét  a 
Képviselő – testület döntéséről – a határozat megküldésével –
tájékoztassa.

Felelős: Király Péter polgármester
Határidő: azonnal

7/2.  Beszámoló  pályázatokról  (fűkasza  pályázat,  illegális  hulladéklerakó 
pályázat, közmunka pályázat)

Király Péter polgármester elmondta, hogy minden, a fő úton levő buszvárót a 
faluban egy, a Győri  Kistérség  gesztorságával  futó pályázattal  megújítanánk, 
fedetté alakítanánk. 

Király  Péter  polgármester,  mivel  a  témával  kapcsolatban  több  kérdés, 
hozzászólás nem hangzott el, a napirendi pontot  szavazásra felterjesztette.

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  9  igen  szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  -  a 
következő határozatot hozta:
          
                          21./2008.(III.5.) képviselő-testületi határozat:

Öttevény Község Önkormányzat Képviselő – testülete 
elhatározza, hogy csatlakozik a Győri Többcélú Kistérségi 
Társulás buszmegálló felújítási pályázatához. Egyúttal 
elhatározza, hogy a pályázathoz szükséges 10%-os önrészt 
biztosítja.

Felelős: Király Péter polgármester
Határidő: azonnal

Király  Péter  polgármester  beszámolt  az  ún.  „fűkasza”  pályázatról,  ami  a 
parlagfű  mentesítéshez  kapcsolódik,  egy komplett  fűkasza  felszerelésre  lehet 
pályázni  0%-os  önrésszel.  A pályázatot  a  Produktív  Iroda  írja  és  hamarosan 
benyújtásra kerül.

Illegális hulladék lerakó felszámolására is benyújtunk pályázatot. Király Péter 
beszámolt arról, hogy a Kommunális Szolgáltató Kft. 4.320.000,- Ft-os ajánlatot 
adott,  köbméterenként 4200,- Ft-ért szállítaná el. A Rekultív Kft.  1.100.000,- 
Ft-ért  szállítaná  el,  tehát  negyed  annyiért  oldaná  meg  az  elszállítást.  Ehhez 
20%-os önrészt kell vállalnia az önkormányzatnak.
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Király  Péter  polgármester,  mivel  a  témával  kapcsolatban  több  kérdés, 
hozzászólás nem hangzott el, a napirendi pontot  szavazásra felterjesztette.

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  9  igen  szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  -  a 
következő határozatot hozta:
          

                          22./2008.(III.5.) képviselő-testületi határozat:
Öttevény  Község  Önkormányzat  Képviselő  –  testülete 
elhatározza,  hogy  elindul  a  Környezetvédelmi  és  Vízügyi 
Minisztérium  által  kiírt  „Illegális  Hulladéklerakók 
felszámolásának  feladataira”  című  pályázaton,  egyúttal 
nyilatkozik, hogy a pályázat önrészének összege, 126.160,- Ft. 
az  Önkormányzat  2008.  évi  költségvetésének  –  a  céltartalék 
keretösszeg terhére – rendelkezésre áll.

Felelős: Király Péter polgármester
Határidő: azonnal

Király  Péter  polgármester  elmondta,  hogy  az  eddig  elvileg  áprilisig 
foglalkoztatott  3  fő  közmunkás  foglalkoztatását  2008.  június  31-ig 
meghosszabbították  .  Ez  a  pályázat  a  Győri  Többcélú  Kistérségi  Társulás 
gesztorsága alatt fut továbbra is.

7/3. Viharkárok az iskolában

Király  Péter  polgármester  beszámolt  arról,  hogy  a  vasárnapi  vihar  károkat 
okozott  az  iskola  épületében.  A  tetőn  a  zsindely  felhajlott.  A  károkról 
bejelentést  tett  a  biztosító  és  a  katasztrófavédelem felé,  akik  ki  is  jöttek  és 
elmondták, hogy vállalkozóktól kell ajánlatot kérni és meg kell javíttatni.

7/4. Jelzőrendszeres házi segítségnyújtás

Király  Péter  polgármester  beszámolt  a  dr.  Várfalvi  István  államtitkár 
(Pénzügyminisztérium)  és  Újvári  Sándor  államtitkár  (Önkormányzati  és 
Területfejlesztési)  államtitkár  urakkal  történt  találkozásairól.  Elmondta,  hogy 
ezeknek köszönhetően pozitív elmozdulás várható az ügyben. Egyik államtitkár 
sem ismerte az ügyet  pontosan.  Egyedül Áder János  országgyűlési  képviselő 
szólalt  fel  az ügyben,  amit  kiegészített  Kövecses Tímea azzal,  hogy Szakács 

__________________________________________________________________________________________
12



__________________________________________________________________________________________
Jegyzőkönyv nyilvános testületi ülésről – Öttevény, 2008. március 5.

Imre országgyűlési képviselő is felszólalt  az ügyben az Országházban. Király 
Péter polgármester hozzátette még, hogy az elmúlt napon volt kistérségi ülés és 
ott elhangzott, hogy amennyiben visszafizetésre kerül a sor, a kistérség ennek 
anyagi  oldalát  orvosolni  fogja.  Sok  polgármester  osztja  ezt  a  vélekedést. 
Egyelőre a sajtó felé nem nyitunk, nem biztos, hogy jót tenne az ügynek.

7/5. Varga Cecília kérelme

Király Péter polgármester elmondta, hogy Varga Cecília a Dózsa György utca 
27.  szám  alatti  házrészt  szeretné  megvásárolni.  Az  ingatlant  Király  Péter 
felbecsültette, aminek eredménye még nem érkezett meg. Ezután kérte a testület 
véleményét.
 Fehérvári  Károly  képviselő  felvetette,  hogy  azért,  hogy  le  legyünk  védve, 
tegyük lehetővé, hogy más is megvehesse az ingatlant.  Bider Zsolt képviselő 
javasolta, hogy határozzunk arról, hogy eladjuk azt az ingatlant, kifüggesszük 
15  napra  és  ezt  követően  az  értékbecslői  véleményt  figyelembe  véve 
értékesítjük az ingatlant.

Király Péter polgármester a határozati javaslatot , mivel a témával kapcsolatban 
több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, szavazásra felterjesztette.

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  9  igen  szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  -  a 
következő határozatot hozta:
          

                          23./2008.(III.5.) képviselő-testületi határozat:
Öttevény  Község  Önkormányzat  Képviselő  –  testülete 
elhatározza, hogy értékesíti az Öttevény, Dózsa György utca 27. 
szám  alatti  telken  (487/1.  hrsz)  társasház  (487/1/A  hrsz) 
önkormányzati  tulajdonban  levő  lakását  (487/1/A/2  hrsz).  A 
vételárra ajánlatok a jelen határozat kifüggesztésétől számított 
15 napon belül tehetőek meg.

Felelős: Király Péter polgármester
Határidő: azonnal

7/6. Makkos Mária kérelme

Király Péter polgármester elmondta, hogy Makkos Mária kérelmével érdemben 
már a költségvetési rendelet vitája során foglalkoztak. Elmondta, hogy részben 
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válaszolt már erre úgy, hogy a régi temető fenntartása részben önkormányzati  
feladat, de az egyházra is hárulnak feladatok. Király Péter akkor a válaszában 
leírta, hogy az önkormányzati képviselők egy része a tiszteletdíját az egyháznak 
juttatja és az is támogatás. Erre Makkos Mária azt válaszolta, hogy a képviselők 
a  tiszteletdíjukkal  szabadon  rendelkeznek,  ez  nem tekinthető  önkormányzati 
támogatásnak. Bider Zsolt képviselő érdeklődött, hogy pontosan miről van szó? 
Király  Péter  elmondta,  hogy  volt  egyházi  tisztségviselők  sírjairól  van  szó, 
aminek teljes helyreállítása kb. fél millió forint lenne. Amit fizikai munkával 
meg  lehet  tenni,  azt  az  önkormányzat  megteszi,  a  szerkezeti  elemek 
kitámasztását elvégzik majd a közmunkások.

7/7. Rendezési terv folytatása

Király  Péter  polgármester  elmondta,  hogy  a  mai  napon  elindult  a  végleges 
rendezési terv, vagyis a szabályozási tervek megalkotása. Egy változás biztosan 
lesz a koncepcióhoz képest az pedig, hogy a Táncsics utcában van egy terület, 
ami  osztatlan  közös  tulajdonban  van  és  ott  lehetőség  van  kiméretni  az 
önkormányzati tulajdonhányadot. A földhivatal a telkek megközelítését hiányolt 
és javasolta egy út kialakítását. A mostani módosítás szerint egy utat hagyunk ki 
a megközelítésére és így az önkormányzat hat házhelyet ki tud méretni. 

7/8. Szemétszállítás további rendje

Király Péter polgármester ismertette a képviselőkkel, hogy a Győri Kommunális 
Szolgáltató Kft. felméréseket végzett és ennek alapján szeretnék fenntartani a 
jelenlegi  szemétszállítási  gyakorlatot.  Továbbra  is  két  hetente  viszik  el  a 
kukákat. 54 ember igényelt pótkukát, de még lehet ezután is rendelni.

7/8. dr. Rétháti Zoltán beadványa

Király  Péter  polgármester  átadta  a  szót  dr.  Rétháti  Zoltán  jegyzőnek,  aki 
ismertette  a  külön  is  megfogalmazott  felhívását,  indítványozta,  hogy 
közszolgálati jogviszonya közös megegyezéssel szűnjön meg. 
Király Péter polgármester elmondta, hogy ezt megbeszélték, közöttük nem volt 
konfliktus. Megköszönte dr. Rétháti Zoltán munkáját és elmondta, hogy akkor 
itt el kell dönteni, hogy miképp keressünk új munkaerőt. 
Dr. Rétháti  Zoltán elmondta,  hogy biztos lesz átmeneti  időszak,  amikor  nem 
lesz jegyző, ezért  azt  javasolta,  hogy helyettes  jegyzőt bízzon meg a testület 
április  2-án,  más  jogszerű  lehetőség  erre  nincs.  Király  Péter  polgármester 
elmondta,  hogy  ezt  az  előre  láthatólag  rövid  időt  áthidalja  más  módon  az 
önkormányzat.
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Király Péter polgármester a határozati javaslatot , mivel a témával kapcsolatban 
több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, szavazásra felterjesztette.

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  9  igen  szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  -  a 
következő határozatot hozta:
          

                          24./2008.(III.5.) képviselő-testületi határozat:
Öttevény  Község  Önkormányzat  Képviselő  –  testülete 
elhatározza,  hogy  dr.  Rétháti  Zoltán  kezdeményezésére  dr. 
Rétháti  Zoltán  jegyző  közszolgálati  jogviszonyát  közös 
megegyezéssel 2008. április 7. napján megszünteti.

Felelős: Király Péter polgármester
Határidő: 2008. április 7.

Király Péter polgármester felvetette, hogy a jegyző utódlásáról is gondoskodni 
kell, ezért amint erre lehetőség nyílik, hirdesse meg az állást az önkormányzat a 
Kisalföld c. napilapban.

Király Péter polgármester a határozati javaslatot , mivel a témával kapcsolatban 
több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, szavazásra felterjesztette.

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  9  igen  szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  -  a 
következő határozatot hozta:
          

                          25./2008.(III.5.) képviselő-testületi határozat:
Öttevény  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete 
elhatározza,  hogy  a  Kormányzati  Személyügyi  Központ 
honlapján, illetve a Kisalföld megyei napilapban meghirdeti  a 
jegyzői  állást  a  köztisztviselők  jogállásáról  szóló  1992.  évi 
XXIII. törvény rendelkezéseinek alkalmazásával.

Felelős: Király Péter polgármester
Határidő: folyamatos
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Napirenden kívüli hozzászólások

1. Karsai Klára a Falunap időpontjáról

Karsai  Klára  képviselő  felvetette,  hogy  a  falunap  időpontjára  többen 
rákérdeztek  és  elmondta,  hogy  nem  tartja  jó  ötletnek  a  június  7-én 
megrendezendő  falunapot.  Kisebb  vita  bontakozott  ki  a  képviselők  között, 
többen 2008. szeptember első hétvégéjét ajánlották. Bider Zsolt kiemelte, hogy 
a jövő testületi ülésen is lehet erről beszélni. Király Péter polgármester lezárta a 
vitát  azzal,  hogy  a  pontos  időpont  meghatározását  az  érintett  civil 
szervezetekkel is egyeztetve a következő testületi ülésen célszerű meghatározni.

2. Szücs Károly felvetése az Általános Iskolával kapcsolatban

Szücs  Károly  felvetette,  hogy  a  Vocational  Academy kunszigeti  kihelyezett 
iskolája szórólapokat és egyéb reklámokat felhasználva csábítja el az öttevényi 
gyerekeket az iskolából. Ez ellen szerinte valamit tenni kell. Kövecses Tímea 
képviselő  elmondta,  hogy  a  Megyei  Közgyűlés  oktatási  bizottságában 
napirendre  kerül  ez  a  téma.  Király  Péter  polgármester  elmondta,  hogy  a 
kistérségben  is  egy petíciót  fogalmaztak  meg a  polgármesterek  és  Kunsziget 
oktatási céljait a kistérség többé nem fogja támogatni.

Mivel más hozzászólás, észrevétel nem érkezett, Király Péter polgármester az 
ülést 19.40 órakor bezárta és zárt ülés megtartását rendelte el.

                 Király Péter                                                              dr. Rétháti Zoltán
                polgármester                                                                  jegyző 

……………………. …………………………..
   Kövecses Tímea        Nagy Tivadar
képviselő képviselő
jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő
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